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عاقبتِ قهرمانی جام ملت های آسیا: اهدای پاداشِ ناچیز پس از 3 سال با »کسر مالیات«؛

لُطفِ عالی مُستَدام!

خبر کوتاه بود و تلخ؛ و البته کنایه آمیز.
»تیم ملی فوتسال زنان ایران 22 اردیبهشت 13۹۷ برای دومین دوره پیاپی قهرمان جام ملت های زنان آسیا شد. در پی این قهرمانی مقرر شد 22 میلیون تومان به عنوان پاداش به ملی پوشان و کادر 

فنی پرداخت شود. حالا پس از حدود سه سال تاخیر و وعده های فراوان، روز 28 فروردین سال 1400، این پاداش با کسر مالیات به 1۹ میلیون و 800 هزار تومان تبدیل و پرداخت شد«.
در واقع، پاداش دختران تیم ملی فوتسال در شرایطی پس از سه سال با کسر مالیاتِ 2 میلیون و 200 هزار تومانی به حسابشان واریز شده که وعده ۵00 دلاریِ صعود به مرحلۀ نهایی هم پس از این 

...ادامه در صفحه 4همه سال به دست فراموشی سپرده شده!

 کاریکاتور: نادر رحمانی
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بررسی های کارشناسان سازمان حفاظت محیط زیست نشان 
می دهد علت اصلی مرگ گربه ماهیان در ساحل جاسک، 

فعالیت های صید و صیادی بوده است.
 ۱۴۰۰ فروردین   ۲۳ در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
برای دومین بار گزارشی مبنی بر تلفات تعداد زیادی 
بلافاصله  که  رسید  در شهرستان جاسک  ماهی  گربه 
کارشناسان در محل حاضر شده و به بررسی موضوع 

پرداختند.
پیرو بررسی ها مشخص شد در ساحل جاسک کهنه واقع 
در شهرستان جاسک در طول تقریبی ۱۰ کیلومتر و عرض 
متوسط ۵ تا ۷ متر تعداد زیادی ماهی تلف شده و توسط 

دریا به ساحل آورده شده است.
بیش از ۹۹ درصد ماهیان تلف شده که میزان آن حدود ۸۰ 
تا ۹۰ تن برآورد شد، از گونه گربه ماهی بوده و یک درصد 
دیگر سایر آبزیان مانند ماهی بادکنکی، طلال و ساردین 
ماهیان بودند، بلافاصله از آب و رسوب در چندین محل در 

ساحل یاد شده نمونه برداری انجام شد.
همچنین از تلفات ماهیان نیز نمونه برداری های لازم 

برای بررسی و ارسال به پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و 
دامپزشکی استان انجام شد.

بررسی های انجام شده حاکی از این است که هیچ گونه 
آلودگی در آب و خاک محل وجود نداشته و با توجه به 
فساد ماهیان مشخص شد، ماهیان ساعات متمادی روی 
آب شناور بوده و سپس توسط امواج به خشکی آورده شده 
اند که نشانگر این موضوع است که مرگ در فواصل دور از 

ساحل اتقاق افتاده است.
نظر به اینکه بیش از ۹۹ درصد ماهیان تلف شده از یک 
گونه خاص بودند دو احتمال بیشتر نمی تواند وجود داشته 
باشد، اول اینکه گربه ماهیان بر اثر بیماری از بین رفته اند 
و دوم اینکه صیادان به دلیل ارزش پایین و یا دلایل دیگر 

اقدام به تخلیه آن ها در دریا کرده اند.
گربه ماهیان در این فصل برای تخم ریزی به صورت گله 
های بزرگ به سمت مناطق کم عمق تر مهاجرت می کنند 
و گاهی با گیر افتادن در تور صیادان مشکلاتی را ایجاد 

می کنند.
با مذاکراتی که با تعاونی صیادان محل انجام شد، ماهیان 

تلف شده از ساحل جمع آوری و امحاء شدند.
تا این تاریخ هیچ گونه مکاتبه ایی از سوی ارگان های 
متولی در خصوص بیماری در گونه یاد شده با اداره کل 
حفاظت محیط زیست هرمزگان صورت نگرفته و با احتمال 
زیاد تلفات یاد شده نتیجه فعالیت صید و صیادی در منطقه 

بوده است.
بررسی این گونه موضوعات بر اساس بند های ۱،۳ و ۵ 
ماده ۳ و همچنین مواد۲۱،۱۶،۱۲ و ۶  قانون حفاظت و بهره 
برداری از منابع آبزی جمهوری اسلامی ایران و آیین نامه 
های مربوطه از وظایف شیلات محسوب می شود، البته 
اظهار نظر یک ارگان رسمی با سخنان یک دوستدار محیط 
زیست در فضای مجازی بسیار متفاوت بوده و باید متقن 

و مستند باشد.
پیش از این در تاریخ ۱۳ فروردین ۱۴۰۰ نیز تعداد زیادی 
گربه ماهی تلف شده در شهرستان جاسک تلف شده بود 
که بلافاصله بررسی، نمونه برداری و کارشناسی های لازم 

انجام شد.
مدیر کل حفاظت محیط زیست استان هرمزگان و معاونین 
مربوطه ضمن مکاتبه با ارگان های متولی اعلام کرده بودند 
که به احتمال زیاد تلفات مذکور به دلیل فعالیت های صید 
و صیادی بوده است که قبل از اتمام زمان مقرر، مشخص 
شد دو فروند قایق صیادی که در نزدیکی ساحل مقسا اقدام 
به صید گربه ماهی می کردند، به دلیل اینکه قایق را بیشتر 
از ظرفیت آن پر کرده بودند با طوفان مواجه شده و قایق ها 
و گربه ماهیان صید شده در دریا رها شده و ماهیان توسط 

امواج به ساحل آورده شده اند.
در این خصوص مالکین شناورها شناسایی شده و حتی 
اداره کل حفاظت  آنها مصاحبه کردند.  با  خبرنگاران نیز 
محیط زیست استان هرمزگان نیز طی گزارشاتی که به 
سازمان محیط زیست ارسال کرد و همچنین مصاحبه با 
اصحاب رسانه موضوع را تایید و اعلام کرد که هیچ گونه 

بیماری و آلودگی مشاهده نشده است.
بدیهی است که بررسی و اعلام نظرها، زمان بر است، در 
خصوص تلفات گربه ماهیان در جاسک در هر دو مورد 
بررسی ها در اسرع وقت به نتیجه رسیده و تمامی مدیران 
و متولیان امر دلیل آن را مباحث صید و صیادی عنوان 

کردند.

فعالیت های صیادی!

علت مرگ گربه ماهیان در ساحل جاسک مشخص شد

محیط زیست

جوابیه »برادران جهانگیری«
 به نطق نماینده گرمسار:

شکایت  می کنیم!
یک عضو هیات رئیسه مجلس جوابیه برادران معاون اول 
رئیس جمهور را نسبت به نطق اردشیر مطهری در مجلس 

را قرائت کرد.
جناب آقای قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی

با سلام؛
همان طور که می دانید در جلسه روز یکشنبه ۲۲ فروردین 
ماه سال ۱۴۰۰ از تریبون مجلس شورای اسلامی که باید جز 
حق، راستی و درستی نگفت و نشنید، آقای اردشیر مطهری 
نماینده مردم گرمسار با کلمات سخیف به برادر معاون اول 
رئیس جمهور اتهام دزدی وارد کرد. متاسفانه جایگاه و شأن 
رفیع مجلس شورای اسلامی که در منظومه فکری امام راحل 
)ره( عظیم الشان ما که از آن به عنوان رأس امور یاد شده به 
راحتی و با بی پروایی تمام توسط نماینده مذکور شکسته 
شد و تاسف بارتر این که فرد یاد شده هیچ گونه اخطاری 
نیز در حین سخن و پس از آن برای این رفتار غیراخلاقی و 
غیرقانونی خود دریافت نکرد. پر واضح است که طرح اتهام 
به برادر معاون اول رئیس جمهور بدون ارائه هیچ گونه سند 
فقط با هدف تخریب معاون اول رئیس جمهور و تشویش 
افکار عمومی صورت گرفت نظر به اینکه این نماینده محترم 
بدون دادن نشانی خاص از مفهوم کلی برادر معاون اول 
رئیس جمهور نام برده است، این توضیح را ضروری می 
دانیم؛ جناب آقای دکتر اسحاق جهانگیری ۴ برادر به نام 
های محمد، یعقوب، ابراهیم و مهدی دارد. محمد و یعقوب 
در دفاع مقدس به درجه رفیع شهادت نائل آمده اند، ابراهیم 
جانباز دوران دفاع مقدس و بازنشسته آموزش و پرورش و 
مهدی از فعالان بخش خصوصی است. نکته حائز اهمیت 
اینکه فعالیت های اقتصادی مهدی نیز هیچ گونه ارتباطی با 
دولت و معاون اول رئیس جمهور ندارد و در پرونده قضائی 
مهدی که تعیین تکلیف نهایی نیز شده است هیچ گونه 
دزدی و اختلاسی مطرح نیست. بنابراین اینجانبان ابراهیم 
و مهدی جهانگیری برادران دکتر اسحاق جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور که توسط اردشیر مطهری نماینده مردم 
گرمسار در نطق علنی با تهمت دزدی مورد هتک واقع شده 
ایم مطابق فرمایش امام راحل و براساس آئین نامه داخلی 
مجلس شورای اسلامی مبنی بر اینکه از تریبون مجلس علیه 
کسی تهمت و اتهامی وارد شود مجلس نیز موظف است 
پاسخ فردی را که مورد اتهام واقع شده قرائت کند. بنابراین 
خواستار قرائت این بیانیه در اولین جلسه علنی مجلس 
شورای اسلامی و همچنین رسیدگی در هیات نظارت بر رفتار 
نمایندگان مجلس هستیم، ضمنا از آن جا که اتهام مطرح 
شده مصداق بارز توهین و افترا و جرم بوده مطابق مواد ۶۹۷ 
و ۶۰۹ قانون مجازات اسلامی مشمول مجازات است شکایت 

خود را به مراجع ذیصلاح قضائی نیز ارائه خواهیم کرد.
این نامه به امضای آقایان ابراهیم و مهدی جهانگیری رسیده 

است.

نقطه  نظر

افزایش  زمین،  »احیای  محیط زیست  حفاظت  سازمان 
بهره وری برای توسعه  پایدار« را به عنوان شعار روز زمین 

پاک برای سال ۱۴۰۰ انتخاب کرد.
حفاظت  سازمان  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
محیطزیست، روز جهانی زمین پاک فرصتی مغتنم است 
برای ترویج فرهنگ حفاظت و نگهداری از زیست بوم و 
زیستگاهی که در آن زندگی بشری به رشد و بالندگی خواهد 
رسید و توجه به آن نقش انکارناپذیری را در نهادینه ساختن 

باور و اراده انسان برای داشتن و حفظ محیطی سالم دارد.
روز زمین پاک یک روز نیست بلکه یک جنبش محیط 
زیستی است، امسال نیز مانند هر سال در ایران همراه با 
سراسر دنیا این روز گرامی داشته می شود تا همگان از 
اهمیت زمین و موهبت های آن و گام هایی که می توانند 

برای حفظ آن بردارند آگاه شوند.
در سال ۱۹۷۰ در پاسخ به بحران محیط زیست، روز ۲۲ آوریل 
مصادف با دوم اردیبهشت و هر چهار سال یک بار سوم 
اردیبهشت ماه، به عنوان روز زمین پاک انتخاب شد. روزی 
برای ارتقاء آگاهی و آموزش در مورد مسائل زیست محیطی 

و ترویج فرهنگ حفاظت و پاسداری از زمین.
در این سال در پی برگزاری اولین روز زمین پاک، موجی از 
اقدامات محیط زیستی به راه افتاد،  تصویب قوانین زیست 

محیطی، قانون هوای پاک، آب پاک و قانون حفاظت از گونه 
های در معرض انقراض در ایالات متحده آمریکا و تشکیل 
آژانس محیط زیست آمریکا از جمله اقداماتی بودند که در 

پاسخ به اولین روز زمین پاک صورت گرفتند.
ایران نیز در این رویداد با دیگر کشورهای جهان همراه شد و 
هر ساله هفته زمین پاک را که از دوم اردیبهشت ماه با نام 
روز زمین پاک آغاز می شود، به مدت یک هفته در سراسر 

کشور برپا می دارد.
چالش های فراوان و اما فرصت های بسیار در اقدامات 
مرتبط با احیای زمین، این موضوع را به مهم ترین موضوع 
روز زمین پاک امسال تبدیل کرده به همین دلیل شعار 
امسال روز زمین پاک، احیای دوباره زمین همراه با افزایش 

بهره وری برای توسعه پایدار انتخاب شده است.
هر چند امسال به دلیل حضور میهمان ناخوانده ای که 
را خانه  زیادی  به همه کشورهای جهان سرزده و تعداد 
نشین کرده است، رعایت فاصله اجتماعی از اهم اقدامات 
پیشگیرانه است و لذا امکان برگزاری همایش و جشنواره 
های حضوری وجود نداشته، جشن های روز جهانی زمین 

پاک در جای جای دنیا به صورت مجازی برگزار می شود.
البته شعار روز جهانی زمین پاک احیای زمین تعیین شده 
که سازمان حفاظت محیط زیست با توجه به شرایط اقلیمی 

کشور افزایش بهره وری برای توسعه  پایدار را به آن اضافه 
کرده است و شعار ملی کشور احیای زمین، افزایش بهره وری 

برای توسعه  پایدار تعیین شد.

شعار روز زمین پاک برای سال ۱۴۰۰ انتخاب شد
حرف اول

»دنیای هوادار« عروج  آسمانی سردار سید محمد حسین زاده حجازی  
قوا،  فرمانده کل  خدمت  را  پیوست  دلها«  »سردار  اش  فرمانده  به  که 

ملت شریف ایران  و خانواده محترمشان تسلیت می گوید
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جامعه

۱۰ زندانی جرایم غیر عمد روز گذشته در مراسمی با 
ندامتگاه  از  کشور  های  زندان  سازمان  رییس  حضور 

فردیس آزاد شدند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی اداره 
کل زندان های استان البرز، در راستای اجرای طرح نذر 
هشتم زمینه آزادی ۱۰ زندانی بدهکار مالی فراهم شد و 
با حضور رئیس سازمان زندان ها و با کمک خیرین و 

منابع ستاد دیه از زندان فردیس آزاد شدند و به آغوش 
گرم خانواده بازگشتند.

اسماعیل جمیاری مدیر کل زندان های استان البرز در 
خصوص میزان بدهی این زندانیان گفت: مجموع بدهی 
این زندانیان مبلغ ۶۹ میلیارد و ۴۷۰ میلیون ریال بوده که 
پس از گفت و گو با شکات و اخذ تخفیف از آنان مبلغ 
۲ میلیارد و ۳۷۰ میلیون ریال به شکات پرداخت و این 

تعداد که احدی از آنان خانم بود همزمان با سفر رئیس 
سازمان زندان ها به استان البرز از زندان آزاد شدند.

مدیرکل زندان های استان البرز در خصوص اقدامات 
اظهار  استان  های  زندان  در  گرفته  صورت  حمایتی 
داشت: در ۶ ماه گذشته به همراه مقامات قضایی و 
استانی از ۱۰۰ خانواده زندانی سرکشی کرده ایم و با 
کمک خیرین، ستاد دیه و مرکز نیکوکاری شهدای زندان 
های البرز تعداد ۳۵۰ زندانی جرایم غیر عمد و ۲۵۰ 
زندانی بدهکار مالی جرایم عمدی که حبس آنها تمام 
شده بود اما به دلیل بدهی در زندان بودند را توانستیم 
با پرداخت بخشی ازبدهی، اخذ تخفیف از شکات و اعطا 

تسهیلات از زندان آزاد کنیم.
محمد مهدی حاج محمدی رئیس سازمان زندان ها 
پس از ورود به استان البرز به همراه اسماعیل جمیاری 
مدیرکل زندان های استان با حضور در منزل ۲ خانواده 
زندانی ضمن سرکشی و اهدا بسته معیشتی به آنان از 
نزدیک در جریان وضع معیشتی و مشکلات زندگی این 

خانواده  قرار گرفت.

۱۰ زندانی جرایم غیر عمد از ندامتگاه فردیس آزاد شدند

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز در پیامی اعلام کرد که ارتش جمهوری 
با  که  است  سرافرازی  مجاهدان  مظهر  ایران  اسلامی 
جانفشانی در دفاع از نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 

برای اقتدار ملی کشورمان جان در طبق اخلاص نهادند.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
استانداری البرز، در پیام عزیزاله شهبازی به مناسبت 
٢٩ فروردین  روز گرامیداشت ارتش جمهوری اسلامی 
ایران آمده است :  ارتش جمهوری اسلامی ایران مظهر 
مجاهدان سرافرازی است که با جانفشانی در دفاع از نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران برای اقتدار ملی کشورمان 
جان در طبق اخلاص نهادندو به میدان شهادت وارد و 
مشهور در جان نثاری پرچم خوش رنگ ایران را بر قله 
های وطن پرستی برافراشتند. اینک رشادت های این 
عزیزان در کنار وظیفه ذاتی خود در جبهه ای دیگر به نام  

مقابله با کرونا قابل ستایش است.
اینجانب ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای والامقام 
به  را  باشکوه  روز  این  ایران،  اسلامی  ارتش جمهوری 
محضر فرماندهی معظم کل قوا، پرسنل خدوم ارتش و 
امت شهید پرور تبریک و خانواده های شهدای ارتش 
تهنیت عرض کرده و از خداوند منان توفیق هرچه بیشتر 
ارتشیان  سر افراز و غرور آفرین جمهوری اسلامی ایران 
را در حفظ و حراست از دستاوردهای نظام جمهوری 

اسلامی و کشور عزیزمان، ایران را خواستارم.

قطار البرز روی ریل توسعه و شکوفایی

توسعه خطوط ریلی در کنار مسیر های جاده ای و هوایی 
از مهم ترین ارکان شاخص های اقتصادی هر منطقه به 
شمار می رود که استان البرز در دوران هشت ساله دولت 
تدبیر و امید در این بخش به دستاوردهای بزرگی دست 

یافته است.
استان البرز با گسترده ای به مساحت پنج وهزارو۸۰۰ 
کیلومترمربع، توسعه خطوط راه آهن و مترو با چشم انداز 
درازمدت برای حمل و نقل مسافر، کالا و تجارت  توسط 

دولت تدبیر و امید در آن ریل گذاری شده است.
بررسی های اقتصادی بیانگر آن است که بهره مندی از 
خطوط ریلی، آسان ترین، ارزان ترین و مطمئن ترین  
مسیر برای  جابه جایی مسافر  و نقل و انتقال کالا بوده 
که استان البرز به واسطه  کثرت جمعیت ، برخورداری 
از سه هزارو ۵۰۰ واحد تولیدی و صنعتی بزرگ، متوسط 
و کوچک صادرات محور، همجواری با پایتخت و قرار 
گرفتن در مسیر شریان های ارتباطی کشور  روند توسعه 
خطوط ریلی در آن به ویژه طی هشت سال گذشته مورد 

توجه قرار گرفته است.
قرار گرفتن در مسیر جاده ابریشم بیانگر آن است که 
استان البرز از گذشته در بخش مراودات بار و مسافر از 
اهمیت فراوانی برخوردار بوده؛ هرچند نگاه به این ظرفیت 

در ادوار مختلف متفاوت بوده است.
وجود راه آهن قدیمی تهران - کرج - قزوین - زنجان و 
تبریز بیانگر آن است که البرز از گذشته های دور دارای 
ظرفیتی بالقوه در بخش راه آهن بوده اما این ظرفیت 
تا پیش از دولت تدبیر و امید مورد توجه چندانی قرار 

نگرفته است.
هرچند در اواخر دهه  ۷۰ احداث متروی تهران - کرج و  
اواخر دهه ۸۰ فعال شدن ایستگاه راه آهن حسین آباد 
کرج اقدامی توسعه ای برای بهره مندی البرز از خطوط 
ایمن ریلی به شمار می رود اما نگاه توسعه ای به این 
بخش طی هشت سال گذشته به مراتب بیشتر ادوار 

پیش از آن بوده است.
انتقال سریع و آسان کالاهای داخلی به مرزهای شمال 
غربی کشور و در مقابل واردات کالاهای ضروری از مسیر 
ریلی کرج - قزوین - زنجان - آذربایجان شرقی این امکان 
را به وجود آورده تا در شرایط تحریمی بتوان به خوبی از 

ظرفیت های ریلی بهره کافی را برد.
از سوی دیگر وجود کریدور ریلی شمال- جنوب و شرق 
به  غرب به عنوان یک مسیر مهم این امکان را به وجود 
انتقال کالاهای تولیدی  آورده تا به سهولت بتوان در 
استان البرز و تهران  به دریای خزر و همسایگان شمالی 

کشور اقدام کرد.
با این حال توسعه خطوط ریلی نه تنها در بخش راه آهن 
بلکه در بخش قطار شهری البرز از جمله اقداماتی است 
که دولت تدبیر و امید در کارنامه عملکردی خود دارد که 

بازرترین آن ۲ خطه شدن راه آهن کرج - قزوین است.

افتتاح مترو و خیر جمعیت به سوی شهر جدید هشتگرد

تکمیل خط ریلی کرج - شهرجدید هشتگرد در امتداد 
متروی تهران - کرج در زمستان ۹۸ اقدام دیگر دولت 
تدبیر و امید است که بنا به گفته مسئولان شهرجدید 
هشتگرد موجب خیر جمعیت برای سکونت در این شهر 

شده است.
این پروژه که طول خطوط رفت و برگشت آن حدود ۸۰ 
کیلومتر برآورد شده است، با حضور رئیس جمهوری 
اسلامی ایران راه اندازی شد که افتتاح آن موجب شد 
تا کم رمقی سکونت در شهر جدید هشتگرد به استقبال 

جمعیت جدید از این شهر تبدیل شود.

اکنون روزانه حدود ۱۴ قطار در این مسیر رفت وآمد دارند 
که طرح توسعه ایستگاه ها و افزایش تعداد قطارها به 

عنوان مهمترین اولویت در دستورکار قرار گرفته است.
شهرجدید هشتگرد که تا پیش از افتتاح مترو کمتر از ۴۰ 
هزار نفر جمعیت داشت، اکنون شمار ساکنان آن از ۸۵ 

هزار نفر فراتر رفته است.

قطعه نخست خط ۲ قطار شهری کرج در ایستگاه آخر

به طول ۶.۵  قطعه نخست خط ۲ قطار شهری کرج 
کیلومتر پروژه دیگری است که با وجود تحریم ها و 
مشکلات مالی دولت با همکاری مدیریت شهری کرج و 

دولت اکنون مراحل تکمیلی خود را می گذارند.
در مجموع خط ۲ قطار شهری کرج به طول ۲۷ کیلومتر 
با ۲۷ ایستگاه از سال ۸۵ بین کمالشهر در غرب کرج و 
شهرستان شهریار استان تهران طراحی و عملیاتی شده 

است.
این پروژه بزرگ  قرار بود در سال ۹۰ به طور کامل بهره 
برداری شود اما با حدود ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی به 

دولت تدبیر و امید رسید.
از مجموع تونل ۲۷ کیلومتری این خط ریلی ۱۵ کیلومتر 
آن بین دانشگاه خوارزمی در شمال غربی کرج و میدان 
شهید سلطانی در جنوب شرقی کرج حفاری شده است.

با این اوصاف افتتاح قطعه نخست این خط ریلی بین 
گلشهر تا چهار راه طالقانی کرج به طول ۶.۵ کیلومتر در 
دستور کار دولت تدبیر و امید و مدیریت شهری کرج 

قرار گرفت.

»استاندار البرز«: 

ارتش مظهر مجاهدان سرافراز است
تسلیت مدیرکل ورزش کارگران به 
مناسبت درگذشت نادر دست نشان

مدیرکل ورزش کارگران با تسلیت درگذشت مربی و فوتبالیست 
محبوب و متعصب مازندرانی زنده یاد نادر دست نشان گفت: 
خدایش رحمت کند ، واقعا یکی از افراد دلسوزی بود که در 
مربیگری اوج هنر و تعصب خود را با آوردن 4 تیم مختلف به 
لیگ برتر اثبات کرد و دوست داشت با دایر کردن یک آکادمی در 

قائمشهر به نوجوانان و جوانان منطقه خدمت کند.
فرزاد حیدری افزود: اواسط  سال ٩8 قبل از کرونا آقای دست 
نشان به اداره کل ورزشی آمدند و قرار بود یک آکادمی فوتبال 
در ورزشگاه کارگران قائمشهر راه اندازی کنیم و مدیریتش بر 
عهده ایشان باشد . خیلی استقبال کرد ولی خوردیم به کرونا  
تا اینکه متاسفانه این مربی عاشق و دلسوز نیز قربانی ویروس 

منحوس کرونا شد.
حیدری گفت: مثل همیشه با اغلب همکاران گرم وصمیمی 
گرفت و گفتیم که اولویت باید با فرزندان کارگر باشد که  آقا 
نادر با همان لهجه شیرین مازنی و با خنده گفت که ما همه 

کارگریم آقا...
اگر به کرونا نمی خوردیم یقینا کاری بزرگ را با عشق و علاقه 
کلید می زد. اما دست روزگار او را از میان ما گرفت. آقا نادر 
فوتبالیستی چپ پا با بازی های زیبایش در لیگ قدس نگاه ها را 
به خود جلب کرد... نادر دست نشان 4 تیم را به لیگ برتر آورد و 

اهل جنگیدن و مبارزه بود...
 تسلیت به خانواده دست نشان و جامعه ورزش مازندران... به 

خیل شاگردانش و به خانواده محترمش.
روحش شاد با صلواتی بر محمد و آل محمد
فرزاد حیدری
مدیرکل ورزش کارگران

شیوع کرونا در قزوین همچنان
 روند صعودی دارد

جانشین ستاد پیشگیری و مقابله با کرونای استان قزوین گفت: 
رشد مبتلایان جدید و افزایش بستری بیماران و فوتی ها بیانگر 
این است که شیوع کرونا در استان همچنان روند صعودی دارد.
منوچهر حبیبی روز گذشته با اعلام این خبر، اظهار داشت: با 
توجه به شرایط خاص شیوع ویروس کرونا در استان، تصمیمات 
ویژه ای از سه روز گذشته  اتخاذ شده تا میزان ترددها و رفت و 

آمدها را به حداقل برسانیم.
وی با بیان اینکه تا پایان هفته جاری تمامی دستگاه های 
کارکنان خود  با یک سوم  و شهرداری ها  اجرایی، سازمان ها 
فعالیت شان را ادامه خواهند داد، افزود: دستگاه ها تنها به 
منظور پاسخگویی به موارد ضروری شهروندان فعالیت داشته 
و امکان انجام سایر کارهای اداری برای شهروندان طی هفته 

جاری مقدور نخواهد بود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین تاکید کرد: 
از شهروندان استان که در ۱۴ ماه گذشته همواره در خصوص 
تصمیمات ستاد کرونا همراهی و همکاری لازم را به عمل 
آورده اند درخواست می شود تا برای حفظ سلامتی خود و در 
راستای کاهش روند صعودی این ویروس از مراجعه غیرضروری 
به ادارات خودداربی کرده و از خدمات الکترونیکی برای انجام 

امور خود استفاده کنند.
حبیبی، پیش شرط نزول شیوع این ویروس را رعایت ۹۰ درصدی 
دستورالعمل های بهداشتی دانست و یادآور شد: بدون شک اگر 
محدودیت ها را در بازار ، سیستم های حمل و نقل، تجمعات و 
رفت و آمدهای خانوادگی اجرایی نکنیم، عزیزان بیشتری را از 

هموطنان و هم استانی ها از دست خواهیم داد.
وی، میزان رعایت دستورالعمل های بهداشتی در حال حاضر این 
استان را حدود ۷۰ درصد اعلام کرد و گفت: خوشبختانه طی 
۲ روز گذشته شهروندان همکاری های لازم را در زمینه اعمال 
محدودیت های کرونایی در سطح استان به عمل آورده اند اما 
انتظار ما برای کاهش میزان بستری و مرگ و میرهای ناشی از 

این ویروس، بیش از این ها است.

استان ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مسعود ناوی دوست« 
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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شهری  - مالرو«  »آندره  یاد  زنده  خاطر  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
هنرشناس و اندیشمند فقید فرانسوی - را گرامی می دارد

مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی گفت: برخی 
از اماکن استیجاری از شمول مصوبه ستاد کرونا مبنی بر تمدید 
خودکار یکساله قرارداد اجاره املاک مسکونی با میزان افزایش 

اجاره بها مشخص شده در ستاد، مستثنی هستند.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی و پایش آثار 
در  استیجاری  اماکن  گفت:  اصلانی«،  »پروانه  کرونا،  اقتصادی 
صورتی که یکی از ۶ شرط را داشته باشند از شمول مصوبه ستاد 
کرونا مبنی بر تمدید خودکار یکساله قرارداد اجاره املاک مسکونی با 
میزان افزایش اجاره  بها مشخص شده در ستاد ملی کرونا، مستثنی 

است.
به گفته وی چنانچه مالک، برای تخریب واحد مسکونی و احداث 
ساختمان جدید، پروانه ساختمانی اخذ کند و یا  مستاجر، تا یک 
ماه پس از تمدید قرارداد اجاره جدید، مابه  التفاوت مال  الاجاره را به 
موجر پرداخت نکرده باشد از شمول مصوبه ستاد کرونا برای تمدید 

خودکار یکساله معاف می شود.  
مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی بیان کرد: املاک 
مورد اجاره که قبلاً یا در مدت تمدید قرارداد به طور قطعی و رسمی 
مورد معامله قرار گرفته باشد، مستاجر می بایست ظرف مدت دو ماه 
از تاریخ انتقال سند رسمی نسبت به تخلیه و تحویل آن اقدام کند.  
وی افزود: چنانچه به تشخیص مرجع صالح رسیدگی کننده، نیاز 
مالک )موجر( بدلیل ازدواج اولاد ذکور وی به ملک مسکونی مورد 

اجاره احراز شود و یا مستاجر با افزایش مبلغ اجاره با نرخ  های 
مذکور موافقت نکند، واحد قابل تخلیه است.  

اصلانی گفت: مستاجرینی که در دوره قرارداد اجاره بر اساس این 
مجوز، به تشخیص دادگاه صالح به تعهدات خود عمل نکنند و 
موجب تضییع حقوق موجر شوند مشمول این مصوبه نخواهند 

شد.
به گزارش ایرنا،  معاون مسکن وزیر راه و شهرسازی پیش از این 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اعلام کرد،  قراردادهای اجاره در سال 
۱۴۰۰ و تا سه ماه پس از اعلام رسمی پایان کرونا همچنان به طور 
اجباری تمدید خواهد شد و مالکان نمی توانند مستاجران خود را 

جواب کنند.

عضو هیات عامل بانک مسکن گفت: تسهیلات ساخت در تهران 
و کلانشهرها تا ۴۵۰ میلیون تومان و در بافت فرسوده به ۳۰۰ 

میلیون تومان به شرط استفاده از فناوری های نو افزایش یافت.
شهرسازی،  و  راه  وزارت  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
»محمدحسن علمداری« افزود: بانک مسکن در سال جاری برای 
کمک به رونق تولید مسکن برای انبوه سازانی که جزو مشتریان 
بانک هستند و رسوب حساب بانک برای آن ها حداقل ۱۰ درصد 

است تسهیلات را افزایش داده است.
عضو هیات مدیره بانک مسکن ادامه داد: بانک تخصصی بخش 
مسکن به مشتری های فعال بانک که انبوه ساز هستند به شرط 
انجام ساخت وساز با استفاده از فناوری های نو در شهر تهران، 
تمامی کلانشهرها، شهرهای بندرعباس، بوشهر، کیش و قشم تا 

۴۵۰ میلیون تومان تسهیلات ساخت، پرداخت می کند.
وی گفت: این رقم برای مراکز استان ها و شهرهای بالای ۲۰۰ هزار 
نفر جمعیت ۴۰۰ میلیون تومان و سایر شهرها نیز ۳۰۰ میلیون 

تومان است که سود تسهیلات نیز ۱۸ درصد خواهد بود.
علمداری رقم تسهیلات ساخت و نوسازی در بافت فرسوده برای 
سازندگانی که فناوری های نو را رعایت کنند در تهران و کلانشهرها 
۳۰۰ میلیون تومان عنوان کرد و افزود: برای مراکز استان ها و سایر 
شهرها، تسهیلاتی که پرداخت می شود به ۲۵۰ میلیون تومان 
انبوه سازان  کانون سراسری  یافته است. دوسال پیش  افزایش 
معاونت  سرپرست  به  نامه ای  در  کشور  ساختمان  و  مسکن 
ساختمان وزارت راه خواستار افزایش تسهیلات بانکی به رقم 
۱۵۰ میلیون تومان برای خرید مسکن، ۲۵۰ میلیون تومان بابت 
ساخت هر واحد مسکونی و ۱۵۰میلیون تومان برای بافت فرسوده 
شد. به ادعای انبوه سازان،  به دلیل افزایش هزینه های تولید 
مسکن و کاهش نقدینگی بخش خصوصی و کاهش ارزش پول 
ملی، تسهیلات فعلی به میزان ۱۳۰میلیون تومان و در صورت 
اجرای فناوری نوین ۱۶۰ میلیون تومان بابت هر واحد مسکونی 

پاسخگوی نیاز بخش تولید و ساخت و ساز مسکن نیست.

براساس اعلام مرکز آمار میزان اجاره بهای مناطق شهری در زمستان 
۹۹ نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۸.۹ درصد افزایش یافته است.

به گزارش »دنیای هوادار«، یکی از بخش های مهم در برآورد شاخص 
قیمت مصرف کننده، بخش مسکن است. این بخش شامل زیر 
بخش های »اجاره بهای واحدهای مسکونی«  و »خدمات نگهداری 
و تعمیر واحد مسکونی«  )تعمیرات جزئی واحد مسکونی: لوله 

کشی، گچ کاری، برق کاری، نصب ایزوگام و غیره( است.
مرکز آمار در آخرین گزارش خود به وضعیت اجاره بها در زمستان سال 
گذشته پرداخته است. براین اساس در این دوره شاخص قیمت 
اجاره بهای واحدهای مسکونی در مناطق شهری، به عدد ۲۱۸.۳ 
رسید که نسبت به فصل قبل )٢٠٩.٠(، 4.4 درصد افزایش داشته 

است.
در زمستان ۹۹ بیشترین نرخ تورم فصلی مربوط به استان سمنان با 
١٠.٥١ درصد افزایش و کمترین آن مربوط به استان لرستان با ١.٢٢ 

درصد افزایش است.
درصد تغییرات شاخص قیمت اجاره بها در زمستان ١٣٩٩ نسبت 

به فصل مشابه سال قبل )تورم نقطه به نقطه(، ٢8.٩ درصد است 
که نسبت به فصل قبل از آن )٢8.4 درصد(، ٠.٥واحد درصد افزایش 

را نشان می دهد.
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان همدان با 4.٣٩ 
درصد افزایش و کمترین آن مربوط به استان سیستان و بلوچستان 
با ١٢.٩ درصد افزایش است. به عبارتی خانوارهای استان همدان 
به طور متوسط ١٠.٥ واحد درصد بیشتر از میانگین کل کشور و 
خانوارهای استان سیستان و بلوچستان ١٦ واحد درصد کمتر از 

میانگین کل کشور در بخش اجاره بها هزینه کرده اند.
نرخ تورم چهار فصل منتهی به فصل زمستان ١٣٩٩ نسبت به 
دوره مشابه سال قبل در بخش اجاره بها، برابر ۲۷.۵ درصد است. 
اطلاع مذکور در استان همدان )٣٥.٧ درصد( بیشترین عدد و 
در استان سیستان و بلوچستان )١4.٧ درصد( کمترین عدد را 

نشان می دهد.
متوسط افزایش هزینه اجاره بها برای کل خانوارهایی که تمدید 
قرارداد داشته اند، در فصل زمستان ١٣٩٩ برابر با ۳۸.۶ درصد است.

چه خانه هایی از تمدید اجباری اجاره معاف هستند؟

به شرط استفاده از فناوری های نو؛

وام ساخت مسکن تا ۴۵۰ میلیون تومان افزایش یافت

عاقبتِ قهرمانی جام ملت های آسیا: اهدای پاداشِ ناچیز پس از 3 سال با »کسر مالیات«؛

لطُفِ عالی مُستَدام!

...
شاید یادتان نباشد، اما در همان زمان و پس از کسب 
پرداخت  وعدۀ  آسیا«،  ملت های  جام  »قهرمانی  عنوان 
زودهنگام پاداش ها از سوی »فدراسیون« - به تبعیت از 
وزارت لی لی پوتِ سلطان مسعود - به فوتسالیست ها داده 
شد که چندین و چندبار با خلف وعده مواجه شد و هر بار 
هم توجیهات ربط و بی ربطی برای این تاخیر آورده شد! 
اصلا هم کاری نداریم که چطور در همین بازه های زمانی، 
٩ میلیون یورو پول بی زبان را در رسوایی »ویلموتس گیت« 
ریختند به پای سرمربی بلژیکی  که بیاید به عراق و بحرین 
ببازد و ساک اش را جمع کند و نهایتا عطای کار در تیم ملی 
فوتبال ایران را به لقایش ببخشد و هزاران خرج اضافه با 
مبالغ گزاف و سنگین دیگری که در این سال ها حاصلی 
جز یک »هیچِ بزرگ« در ردۀ ملی فوتبال آقایان نداشته! 
اما برای »چسبیده«ها این مهم است که وقتی کار به 
فوتسالیست های خانم رسید، »چرتکه « بیندازند و حسابِ 

جیبِ مبارک فدراسیون را هم بکنند!
»منصور قنبرزاده« - سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال - 
هم در مقطعی خبر از دو برابر شدن پاداش پس از سه سال 
داد اما این خبر از سوی نایب رئیس زنان فدراسیون فوتبال 
تکذیب شد و گفت:»اگر بتوانیم اصل پول را هم پرداخت 
کنیم، در این روزگار بی پولی فدراسیون یک شاهکار است!«

بگذارید اصل حرف را بی شیله پیله بگویم؛ منظور پشت 
میزنشین ها این است که سهم و پاداش قهرمانان عرصۀ 
ملی در رقابت های آسیایی از میلیاردها پولی که برای فوتبال 
و سایر رشته ها از سرمایۀ عمومی هدر رفته، ٢٢ میلیون 

تومان هم نبود.
ای کاش به جای این همه چرتکه بازی، دست کم مالیات را 
کم نمی کردید تا این تاخیر سه ساله، بیش از پیش، خاطر 
ملی پوشان فوتسال کشورمان و افکار عمومی را مکدر نکند. 
بدیهی است که در این سال ها، »مرغ همسایه غاز است« 

از ضرب المثل به یک واژۀ جا افتاده در فرهنگ فوتبال ما 
بدل شده و چیزی که تا اوایل دهۀ هفتاد از آن تحت عنوان 
»تبعیض در میان فوتبال مردان و زنان« یاد می شد و سپس 
به »شکاف« رسید، اکنون به یک »چاه« تبدیل شده که 

کوچکترین کورسوی امیدی برای پر شدنش وجود ندارد.
ضمن اینکه بدیهی است همان مبلغ کذاییِ »٢٢ میلیون 
تومان« هم اساسا در روزگار اقتصادی امروز، ارزش یک 
سوم - چه بسا پایین تر - سه سال گذشته اش را دارد که 
هیچ، از قضا کوچکترین همخوانی و تناسبی میان این 
مبلغ و عنوان کسب شده یعنی »قهرمانی آسیا« وجود 
ندارد! »پخش زنده« مسابقات باشگاهی شان که پیشکش، 
حق پخش، اسپانسرینگ، سختی های حفظ قانون حجاب 
حین بازی، وضعیت تبعیض آمیز رسانه های پرمدعا در 
تقسیم پوشش خبری میان آن ها و مستطیل سبز آقایان 
و... جملگی باعث شده تا این شکاف حداقل حالاحالاها 
دست نیافتنی به نظر برسد و چه تلخ است یک حساب 
سرانگشتی که ما را به نتیجه ای حیرت انگیز در خصوص 
تفاوت معنادار میان »پاداش قهرمانی آسیا« و »میانگین 
دستمزد یک فصل« در تیم های رده پایین فوتبال باشگاهی 
می رساند: احتمال می دهم که از بین همۀ تیم های شاغل 
نام ٩٠ درصدشان  در لیگ دستۀ دوم کشور، دست کم 
حتی یکبار هم به گوش تان نخورده اما میانگین دستمزد 
هر بازیکن از یک تیم میانۀ جدولی در آن لیگ، چیزی 
بالغ بر ٣٥ میلیون تومان )تقریبا دو برابر پاداش قهرمانی 

فوتسالیست ها در آسیا!( است...
تلخ است و بیشتر به یک شوخی بی نمک یا وضعیتی 
به جای  مایلم  پایان،  در  اما  می ماند.  گروتسک 
گزافه گویی هایی خودم، بخشی از سخنان »شهرزاد مظفر« - 
سرمربی سابق تیم ملی فوتسال بانوان ایران - در این زمینه 

را مرور کنیم: 
»حداقل که هدفشان این بود ۱۰ درصد مالیات را کم 
کنند چه بهتر بود که فدراسیون ۱۰ درصد این مبلغ را در 
نظر می گرفت تا بازیکنان حداقل رقم سه سال پیش را 
دریافت می کردند. این کار قشنگ نبود. تمایلی نداریم 
که راجع به مسائل مالی مدام حرف بزنیم چرا که در 
شأن ما نیست. آدم دوست ندارد راجع به مسائل مالی 
که  را  پاداشی  که  حداقل  ای کاش  ولی  کند  صحبت 
پرداخت کردند با مبلغ ۳ سال پیش پرداخت می شد تا 

کار وزین تر و بهتر باشد«.

داستان جلدمسکن

در زمستان ۹۹؛

اجاره بهای مسکن 28.9 درصد افزایش یافت 

مهدی تیموری

 سردبیر
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »چنگیز جلیلوند« فرهنگی
- پیشکسوت فقید دوبله، سینما و تئاتر - را گرامی می دارد

»علیرضا افخمی« برخلاف برادر شهرت طلب و 
جنجال بر انگیزش و به رغم حاشیه هایی که 
برخی از سریال هایش در جامعه ایجاد کرده 
است، از آغاز هنرآفرینی در قالب تولید مجموعه 
های تلویزیونی، پیوسته کوشیده به رسالت 
هنرمندانه اش - گرچه در تلویزیون انحصاری، 
اسپانسری، سرمایه سالار و سلیقه مدار کشور! - 
متعهد باشد و باک ارهایش، حرف های خود را 
بزند، نه آنکه بسان هنرمندنماها با ایجاد جنجال 
و حاشیه و فضاسازی های کاذب و منگنه 
کردن توجیهاتش به آثارش، خود را مطرح کند. 
او بعد از چند سال، یکبار دیگر با یک سریال 
ماورایی در گونه وحشت و مضمون معنوی، در 

ماه رمضان به میان مخاطبان سیما آمده است 
تا داستانی سرگرم کننده را با پرداختی به نسبت 
مناسب و ساختار هنری خوش، روایت کند که 
در کل به توفیق رسیده است. با آنکه مضمون و 
محتوای سریال او »احضار« قابل تحلیل و نقد از 
زوایا و سلیقه ها و باورهای مختلف و متفاوت 
است، به گونه ای که موافقان و مخالفان آن می 
توانند، احضار را تایید یا تکذیب کنند، ولی این 
نکته، چیزی از ساخت و پرداخت مخاطب پسند 
سریال نمی کاهد. دستپخت بهروز افخمی هم 
با آنکه از موضوع و محتوای متعارف و ساختار 
هنری معمول، بدون نشان نیست، اما تنها »رعد 
و برق« مصنوع و نادلچسب یک کارگردان بی 
حوصله و آشفته در آسمان تیره تلویزیون است 
و بینندگانش را چندان ارضا و خرسند نمی کند. 
سریال متوسط بچه مهندس در فصل جدید به 
روایت احمد کاوری، فراز و فرودهای تازه ای 
از زندگی »جواد« را به تصویر کشیده است و 
به جز کوشش برای همراه کردن مخاطب با 
ماجراهای کمرنگ و گاه پر رنگ زندگی جواد، 
رخدادهای  ندارد.  گفتن  برای  جدیدی  حرف 

سریال رفاقتی! بچه مهندس، می توانست بدون 
دراز گویی زاید در قصه و ساختار، در همان فصل 
نخست به صورت جذاب، موجز و تاثیرگذار، 
مطرح، بازگو و تمام شود، ولی گویاد رآمدهای 
پایتختی ها و ن.خ ای ها، زیر دندان آن هم 
مزه کرده است. در این میان، مجموعه تلویزیونی 
»یاور« نوشته استادانه سعید مطلبی و ساخته 
هنرمندانه سعید سلطانی در همان حال و هوای 
فرهنگ آشنای ملی و مردمی با انسان هایی از 
جنس واقعیت و زندگی، از اخلاقیات، مردانگی 
ها و جوانمردی ها، در بطن داستانی جذاب و 
چیدمان شده بر بستر مبارزات همیشگی خیر و 
شر سخن می گوید. نام اصغر نعیمی، کارگردان 
مستعد و خوشفکر سینما و سیما در تیتراژ 
در کنار نام سعید سلطانی به عنوان کارگردان، 
اقدامی مبتکرانه در حیطه مشترک سازی سریال 
تلویزیونی است. سریال های رمضانی  های 
امسال با توجه به مضامین و ساختار هنری آن 
ها به ترتیب؛ »یاور«، »احضار«، »بچه مهندس« 
و »رعد و برق«، در رده های خوب، متوسط و 

بد قرار دارند.

فیلم »بندر بند« در جدیدترین حضور بین المللی 
خود بر پرده  جشنواره فیلم »مووو« خواهد رفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم بندر بند به 
کارگردانی منیژه حکمت و به تهیه کنندگی 
مشترک او و مهشید آهنگرانی فراهانی، به 
کارگردان  عنوان  به  فزونی  فرهاد  همراهی 
هنری و پخش بین المللی شرکت ایریماژ در 
پانزدهمین حضور بین المللی در جشنواره فیلم 

»مووو« به نمایش در می آید.
این فیلم که در روزهای اخیر، جایزه »نتپک« را 
از جشنواره فیلم های کوهستانی اولجو دریافت 
کرده است، پیش از این در جشنواره هایی چون 
تورنتو، زوریخ، میل ولی، بسفر، فیلم هایی از 
جنوب، هاینان آیلند و ... حضور داشته و در 
جشنواره کلکته جایزه بهترین فیلم را از آن خود 

کرده است.

جشنواره فیلم »مووو« که با اختصاص بخشی 
ویژه به سینمای ایران، بنا بود در دو هفته و به 
شکل حضوری از ۳۱ فروردین سال جاری در 
شهر بروژ برگزار شود، با توجه به محدودیت های 
جدید کرونایی به شکل مجازی برگزار خواهد 
شد. در فیلم بندربند رضا کولغانی، امیر حسین 
طاهری، مهلا موسوی و پگاه آهنگرانی ایفای 

نقش کرده اند.

»نهنگ سفید« نامزد جایزه بهترین انیمیشن 
کوتاه از جشنواره فیلم آمریکا شد.

انیمیشن نهنگ سفید به کارگردانی امیر مهران 
نامزد بهترین انیمیشن کوتاه از جشنواره فیلم 

آمریکا شد.
پنجاه و یکمین دوره جشنواره فیلم آمریکا 
در تاریخ ۲۱ تا ۲۵ آوریل برابر با اول تا پنجم 
اردیبهشت ماه در شهر دالاس در ایالت تگزاس 

آمریکا برگزار می شود.
در  بلند  و  کوتاه  فیلم های  این جشنواره  در 
بخش های انیمیشن، داستانی، غیرداستانی و 

تجربی با هم رقابت می کنند.
تمی  دقیقه ای،   ۱۰ انیمیشن  سفید  نهنگ 
ضدجنگ و جهانشمول دارد و روایتگر تلاش 
مردی تنهاست که در پی یافتن دوستانی است 
که سالیان پیش در یک حمله هوایی از دست 
داده است. یک نهنگ سفید تنها نشانه ای است 
که او دارد. انیمیشن نهنگ سفید محصول مرکز 

گسترش سینمای مستند و تجربی است.
انیمیشن می توان به  این  از جمله عوامل 
نویسنده و کارگردان، تهیه کننده: امیر مهران، 
فضا  طراحی  نعیمی،  جلال  متحرک سازی: 

شخصیت:  طراحی  آزاد،  نعیم  کانسپت:  و 
ابوالفضل برومندی، آهنگساز: پژمان خلیلی، 
و  قاسمی  آرش  صدا:  ترکیب  و  صداگذاری 
محمد قاسمی، افکت و کامپوزیت سه بعدی: 
مسعود تقی مومنی، کامپوزیت و تدوین: امیر 
مهران، استوری بورد: عمار قنبرزاده، تصحیح رنگ 
و نور: حمیدرضا فطوره چیان، برنا جمشیدی، 
مدل سازی سه بعدی: محمد شهرابی، ساخت 
تیزر: آرین وزیردفتری، مجری طرح: استودیو 
آدورن، پخش بین الملل: فهیمه )رها( پورقاسم 

اشاره کرد.

فیلم کوتاه »زنگ تفریح« به کارگردانی نوید 
دوره  چهارمین  و  پنجاه  در  آزاد،  نیکخواه 
در   »Humboldt« هامبولت  فیلم  جشنواره 

آمریکا نامزد دریافت جایزه شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، جشنواره بین المللی 
فیلم هامبولت از باسابقه ترین جشنواره های 
جهانی فیلم است، و باسابقه ترین جشنواره در 
جهان است که به دست دانشجویان )دانشگاه 

ایالتی هامبولت( برگزار می شود.
برگزیده  فیلم  شش  میان  در  تفریح  زنگ 
جشنواره در بخش بهترین فیلم کوتاه داستانی 

با آثاری از آمریکا و کره جنوبی برای جوایز 
اصلی جشنواره به رقابت می پردازد.

زنگ تفریح، پیش از این، در جشنواره های 
شاخص مورد تأیید آکادمی اسکار و جوایز 
گویا اسپانیا از جمله جشنواره فیلم کوتاه 
شیلی،  لبو«  »سینه  جشنواره   ، »ازمیر« 
و  داشته  حضور  شیلی  آلیکانته  جشنواره 
جایزه  کسب  به  توان  می  آن  افتخارات  از 
بهترین بازیگر از سی و سومین دوره جشنواره 
جایزه  و  کانادا   »Living Skies« دانشجویی 
بهترین فیلم کوتاه از هجدهمین جشنواره 

»آکسفورد« آمریکا اشاره کرد.
فیلم  جشنواره  دوره  چهارمین  و  پنجاه 
هامبولت در این دوره به دلیل شیوع ویروس 

کورونا به صورت مجازی برگزار می شود.
شرکت  برعهده  تفریح  زنگ  جهانی  پخش 

اسپانیایی »FeelSales« است.
موژان کردی، ریحانه نبی یان، نیلوفر شکوهی نیا 
و غزل خلیلی بازیگران این فیلم کوتاه هستند.
این فیلم کوتاه به نویسندگی، کارگردانی و 
تهیه کنندگی نوید نیکخواه آزاد تولید شده و 

محصول »شمید فیلم« است.

گذری بر سریال های رمضانی تلویزیون؛ 

خوب، متوسط و بد! 

فیلم »بندر بند« مسافر بلژیک شد

نامزدی »نهنگ سفید« در جشنواره فیلم آمریکا

رقابت »زنگ تفریح« در جشنواره هامبولت آمریکا

بیانیه »روایت فتح« درباره »آقا مرتضی«:

از مسیر قانونی پیگیری می کنیم

تلنگر

جشنواره  ها

در حاشیه

بنیاد فرهنگی روایت فتح در خصوص حواشی 
مجموعه  پخش  و  تولید  پیرامون  پیش آمده 
مستند »آقا مرتضی« بیانیه  ای منتشر کرد؛ این 
بیانیه بر ادعای معترضان مبنی بر استفاده بدون 
اجازه از راش های قدیمی مهر تایید زده و اعلام 
کرد که »روایت فتح« پیگیری های خود را از 

مسیر قانونی دنبال می کند.
مرتضی  آقا  قسمتی  هفت  مستند  پخش 
همزمان با ایام شهادت سیدمرتضی آوینی )۱۹ 
فروردین ۱۳۷۲( از یکشنبه ۱۵ فروردین از شبکه 
سه سیما آغاز شد. این مستند از یک سو انتقاد 
همسر شهید آوینی را در پی داشت و از سوی 
دیگر اعتراض چند مستندساز همچون حسین 

معززی نیا و محمدعلی شعبانی را برانگیخت.
همسر شهید آوینی به خاطر ورود آقا مرتضی 
به حریم زندگی خصوصی آوینی این اثر را زیر 
سوال برد. مستندسازان نیز معترض بودند که چرا 
کارگردان »آقا مرتضی« بدون اجازه از راش های 
قدیمی آثار آنها )مستندهایی مرتبط با شهید 

آوینی( استفاده کرده است.
بنیاد فرهنگی روایت فتح در خصوص حواشی 
مجموعه  پخش  و  تولید  پیرامون  پیش آمده 
مستند »آقا مرتضی« بیانیه  ای منتشر کرد؛ این 
بیانیه بر ادعای معترضان مبنی بر استفاده بدون 
اجازه از راش های قدیمی مهر تایید زده و اعلام 
کرد که »روایت فتح« پیگیری های خود را از 

مسیر قانونی دنبال می کند.

عارضۀ بزرگی که قلب بسیاری را آزرد

بیانیه بنیاد فرهنگی روایت فتح با این مقدمه 
آغاز شده است: اتفاقات پیش آمده پس از پخش 
سریال مستند »آقا مرتضی« به تهیه کنندگی 
واکنش های  و  اوج  رسانه ای  هنری  سازمان 
خانوادۀ شهید سیدمرتضی آوینی و یاران ایشان 
در جهت نقد و یا تأیید نوع و محتوای روایت 
این سریال مستند و اعلام اعتراضی کارگردانان، 
هنرمندان و مصاحبه شوندگان متعدد به عدم 
رضایت شان در استفاده از آثار و گفتارشان در 
از  آنان  از  نیمی  متأسفانه  مستند مذکور که 
آرشیو گروه مستند روایت فتح استخراج شده 
است، ما را برآن داشت تا ضمن درخواست از 
همه دوستان به خویشتنداری و نقد اثربخش در 
رفع این عارضۀ بزرگ که قلب بسیاری از جمله 
خانوادۀ شهید عزیز را نیز آزرده، اقدامات مؤثری 

را تدبیر و اجرا نماییم.

خروج آرشیو در زمان تصدی مسئول »اوج«
 در »روایت فتح«

به  است  است: ضروری  آمده  بیانیه  ادامه  در 
استحضار همۀ دغدغه مندان و هنرمندان این 
فتح  روایت  پیشکسوتان  مخصوصاً  و  عرصه 
برسانیم که این حجم بسیار از آرشیو که برخی از 
آنان به دلایل متقن از سوی مدیران وقت گروه 
به صورت محرمانه نگهداری می شده، در زمان 
تصدی مسئول سازمان اوج در بنیاد فرهنگی 
روایت فتح در پایان سال ۱۳۹۶ و اوایل سال 
۱۳۹۷ و به دستور شخص ایشان از آرشیو بنیاد 
خارج و در اختیار عوامل مستند مذکور قرار 

گرفته است.
بیانیه بنیاد فرهنگی روایت فتح می افزاید: در 
حال حاضر بنیاد فرهنگی روایت فتح در جهت 
حمایت و صیانت از هویت و اصالت هنرمندان و 
پیشکسوتان و خانواده های شهدای روایت فتح، 
براساس مستندات موجود، پیگیری های خود را 

از مسیر قانونی )حقوقی و قضایی( تا حصول 
از هیجانات رسانه ای در قالب  به دور  نتیجه 
مکاتباتی با رئیس محترم سازمان صداوسیما و 
برخی مسئولین مرتبط در نیروهای مسلح دنبال 

کرده و نتایج آن را به اطلاع خواهد رساند.
مستند  گروه  آرشیو  نظام  به  بیانیه  این  در 
روایت فتح و قواعد اجرایی آن، برای دسترسی 
قاعده مند هنرمندان به گنجینۀ آثار گروه مستند 
روایت فتح اشاره شده و آمده است: طی دو 
سال گذشته ساماندهی دقیقی به همراه تدوین 
نظام استخراج و استفاده از آرشیو تنظیم شده 
که در حال حاضر ارائه هرگونه خدمات آرشیوی 
طبق آیین نامه های وضع شده ارائه می گردد. در 
همین مسیر در سال ۱۳۹۸ بیش از ۱۸ هزار 
و ۹۶۳ دقیقه در سال ۱۳۹۹ حدود ۲۷ هزار و 
۳۷۶ دقیقه خدمات آرشیو به پژوهشگران و 
قالب  در  دولتی  سازمان های  و  مستندسازان 

آیین نامه های مصوب قرارگرفته است.
در مستند هفت قسمتی آقامرتضی مصاحبه 
رسول  حاتمی کیا،  ابراهیم  چون  افرادی  با 
پوراحمد،  کیومرث  نادرطالب زاده،  صدرعاملی، 
بهروز افخمی، مسعود نقیبی، مسعود فراستی، 
محمد آوینی، مریم امینی، شهریار زرشناس، 
محمد رجبی، یوسفعلی میرشکاک، امیرهوشنگ 
محمدرضا  برجی،  رضا  بخشی،  قاسم  اردلان، 

شهیدی فر و فریدون جیرانی وجود دارد.
این مستند محصول سازمان هنری رسانه ای 
اوج و تولیدشده در خانه مستند انقلاب اسلامی 

است.

مصاحبه شوندگان راضی نیستند

پس از پخش این مستند محمدعلی شعبانی 
نامه ای  در  نیز  ورثه  انحصار  کارگردان مستند 
خطاب به احسان محمدحسنی، رئیس موسسه 
اوج مدعی شد که آرشیو »روایت فتح« دست 
کسانی افتاده که صلاحیت نگهداری آن را ندارند.

شعبانی در این نامه پرسید: چرا گفت وگوهایی 
که پر است از مسائل طبقه بندی شده باید دست 
یک سری بچه بیفتد که با آن کارهای هیجانی 

بکنند؟
 حسین معززی نیا، مستندساز و فعال رسانه ای 
نیز به این نکته اشاره کرد که مصاحبه شوندگان 
حرف هایشان  از  بخشی  انعکاس  به  راضی 
نبوده اند.او گفت: پایه و اساس مستند، پژوهش 
و تحقیق است؛ نه این که دوربین بگذاریم مقابل 
هفت یا هشت نفر و تنها مصاحبه بگیریم. 
روایت  معنای  به  آدم  با یک سری  مصاحبه 

قطعی و تاریخی نیست.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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اجتماعی

لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ شهرداری فردیس پس از ۳ بار تغییر و با 
گذشت یک ماه از سال جدید، با رقمی بیش از ۷۲۸ میلیارد تومان 
به تصویب شورای اسلامی شهر رسید که در صورت تایید در کمیته 

تطبیق فرمانداری شهرستان، به شهرداری ابلاغ می شود.
»مصطفی سعیدی سیرایی« - شهردار فردیس - در خصوص این خبر 
اظهار کرد: پس از چندین جلسه بررسی کارشناسی، لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۰ با کسب ۸ رای موافق توسط اعضای شورای اسلامی شهر 
فردیس و با اعتبار ۷۲۸ میلیارد و ۹۶۵ میلیون تومان مصوب و به 

کمیسیون تطبیق فرمانداری شهرستان ارسال شد.
وی با بیان اینکه در تدوین لایحه بودجه توجه ویژه به مناطق کم 
برخوردار و اجرای پروژه ها و اقدامات عمرانی و خدماتی در سطح 
شهر، مورد توجه ویژه قرار گرفته است؛ افزود: لایحه بودجه سال 
۱۴۰۰ شهرداری فردیس با رویکرد عمرانی تهیه و تنظیم شده و بر 
این اساس  ۶۸ درصد از رقم بودجه  برای انجام امورات عمرانی و 
زیربنایی در سطح شهر و ۳۲ درصد در امور جاری و خدماتی پیش 

بینی شده است.

شهردار فردیس با اشاره به اینکه بودجه سال ۱۴۰۰ شهرداری فردیس 
نسبت به سال گذشته ۴۴ درصد افزایش داشته است؛ تصریح کرد: 
سهم فعالیت های عمرانی از افزایش بودجه نسبت به سال گذشته 
۵۶ درصد و میزان افزایش هزینه های جاری ۲۵ درصد بوده که این 
عامل بیانگر توجه ویژه مجموعه مدیریت شهری به انجام فعالیت 

های عمرانی، زیربنایی و خدماتی در سطح شهر فردیس است.
گفتنی است لایحه بودجه ۱۴۰۰ شهرداری فردیس پس از ۳ بار 
تغییر رقم بودجه، در ۲۳ اسفندماه سال ۹۹ در صحن شورا به صورت 
دو فوریت مطرح شد که دوفوریت آن به تصویب اعضای شورا 
نرسید و مقرر شد در سال جدید دفترچه بودجه در صحن شورا با 
حضور تمامی اعضا در قالب کمیسیون تلفیق مورد بررسی قرار گیرد. 
پس از گذشت حدود یک ماه از سال جدید و لغو تعدادی از جلسات 
شورای اسلامی شهر به دلایل مختلف از جمله غیبت برخی اعضا و 
شهردار، بالاخره بودجه شهرداری فردیس مصوب و به کمیته تطبیق 

فرمانداری ارسال شد.
با توجه به اینکه طبق قانون هر اقدامی توسط شهرداری باید 
دوازدهم  دو  بودجه  شود،  انجام  مصوب  بودجه  اساس   بر 
شهرداری فردیس در اولین جلسه شورای اسلامی شهر پس از 
تعطیلات نوروز مصوب و به فرمانداری ارسال شد. اما تاخیر در 
روند تصویب بودجه که طی چندسال گذشته گریبانگیر مدیریت 
شهری فردیس بوده است، امسال نیز چالش هایی را برای شهر 
فردیس در برداشت که از جمله می توان به وجود دستفروشان در 
سطح معابر و عدم امکان انعقاد قرارداد جدید توسط شهرداری با 

نهادهای مربوطه، اشاره کرد.

از نقش خانواده ها تا آموزش صحیح اندرحکایت تصویب بودجه ۱۴۰۰ شهرداری فردیس...
در معضلی به نام اعتیاد نوجوانان 

فرشید گله داری- نویسنده و خبرنگار
و  پزشکی  مجامع  پیاپی  هشدارهای  وجود  با  امروزه 
فرهنگی، مصرف سیگار به طور روز افزون و مهم تر در 

بین نوجوانان شیوع پیدا کرده است.
متاسفانه آسیب ها و پیامدهای ناشی از مصرف سیگار، 
اغلب  و  هستند  ناپذیر  جبران  بعضا  و  جدی  بسیار 
سیگاری ها با این که از مضرات آن باخبرند، ولی از روی 
عادت و به بهانه کسب آرامش و رفع خستگی، به این 

عمل گرایش دارند.
میزان مصرف افراد سیگاری، با ایجاد مسائل روحی و 
روانی افزایش می یابد و گاه به حدی می رسد که جای 

خواب و خوراک را نیز می گیرد.
اما استعمال سیگار در نوجوانان، بیشتر جنبه خودنمایی 

دارد و آرام آرام برای کسب لذت صورت می گیرد.
واقعیت این است که استعمال سیگار قبل از بیست 
سالگی یعنی در بحرانی ترین سنین نوجوانی، بسیار 
سرنوشت ساز می باشد، به این سبب که دوران شخصیت 
سازی نوجوان است و هر تجربه ای را تا آخر عمر فرا روی 

خود قرار می دهد، بسیار خطرناک است.
بسیاری از نوجوانان سیگاری، عقیده دارند با هر پُکی که 
به سیگار می زنند، احساس مردانگی می کنند و این 
شیوه به زودی جزئی از شخصیت آنان می شود. تقلید از 
پدر و مادر و اطرافیان نیز تاثیر زیادی در سیگاری شدن 

نوجوان دارد.
اضطراب، تنش، محرک های شدید روانی و ناراحتی های 
خانوادگی عوامل عمده زمینه ساز برای روی آوردن به 
سیگار هستد. مساله تاسف بار این است که نوجوان 
سیگاری از این طریق به ارامش کاذب می رسد. دوره 
نوجوانی دوره ای حساس و شگرف و حد فاصل کودکی 

و جوانی است.
ویژه  شرایط  از  آگاهی  با  باید  هوشیار  های  خانواده 
این دوره، همواره مراقب فرزندان نوجوان خود باشند. 
موقعیت حساسشان را درک کنند و هر بیشتر آنها را 
در پناه خود بگیرند، وقتی مشکلات نوجوان در محیط 
خانه و در جمع صمیمی خانواده بدون ترس از تنبیه 
و شماتت مطرح شود و از طریق راه حل های منطقی 
دخالت  و  حضور  به  نیازی  دیگر  گردد،  رفع  والدین 

دوستان و همسالان نیست.
که  محیطی  عنوان  به  خانواده  و  خانه  تربیتی  نقش 
نوجوانان بیشتر وقت خود را در آنجا می گذرانند غیر قابل 

انکار است.
آموزش قبل سن ۱۵ سالگی، تلاش برای کاستن فشارهای 
روانی، تشویق و تقویت به موقع موفقیت ها، فراهم 
کردن تفریحات سالم و سازنده و درونی کردن ارزش ها 
در پیشگیری از روی آوردن نوجوان به این معضل بدون 

شک نقش مهم و تاثیرگذاری خواهد داشت.

دریچهنگاه

آگهی موضوع ماده ٣ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی   )نوبت اول(

شماره  و   ٩٩/١٢/١8 مورخ   ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۳۱۴ شماره  آرای  برابر 
مورخ   ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۳۱٦ شماره  و   ٩٩/١٢/١8 مورخ   ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۳۱۵
٩٩/١٢/١8 و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۳۱٧ مورخ ٩٩/١٢/١8 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقای 
حسین شبانی فرزند حیدر به شماره شناسنامه ۱۲۷۷ و خانم فرشته آبنوسی جیرنده 
فرزند علی به شماره شناسنامه ۶۸۴۶ و آقای محمد رضا زینعلی فرزند فرج اله به شماره 
شناسنامه ۵۹ و اقای علیرضا خزائی فرزندفخرعلی به شماره شناسنامه ۲۶۶۰ هریک 
نسبت به یک دانگ و نیم مشاع ) ٥٠ / ١ دانگ مشاع ( از شش دانگ، به صورت شش 
دانگ یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت ۲۵۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک ۲۰۴۹ فرعی از ۱۵۴- اصلی واقع در حسن آباد خریداری به طور وکالتی از مالکین 
رسمی خانم فاطمه رضا حسینی و خانم مریم حسین آبادی که مالکیت نامبردگان در 
صفحه ۲۸۹ دفتر ۱٢۵۵ محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید. ظرف مدت یک ماه از 
تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. 8٣٩ف   تاریخ انتشار نوبت دوم: ١4٠٠/٢/١٥
عباسعلی شوش پاشا - رئیس ثبت اسناد و املاک

آقای ابوالفضل حسین برابر سند وكالت شماره ۱۷۹۶۸۵ مورخ ١٣٩8/١٢/٦دفتر ۱۳۱ تهران از طرف مالکین آقایان کوروش و کیانوش برقی ضمن 
تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت ١٧٥٧/48 مترمربع بشماره 
پلاک ۲۵۸فرعی از ۳۵۳ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۷ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج ذیل صفحه 
۴۷۸ دفتر ۲۱ و ثبت ۲۸۱۹بنام قمر زمان طلایی ثبت و سند بشماره چاپی ۵۹۸۴۷۴ صادر و تسلیم شد سپس تمامی مورد ثبت برابر سند انتقال 
شماره ٩١٦٣٦ مورخ ١٣٩٥/٥/٥ دفتر ۲۵کرج به کیومرث و کیانوش و کوروش و کامران همگی برقی هر یک نسبت به یک ونیم دانگ مشاع 
از ششدانگ منتقل که سند مالکیت بعلت سهل انگاری و جابجایی مفقود گردیده است لذا آقایان کورش و کیانوش هر دو برقی تقاضای صدور 
سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود 

و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 84١ف  
از طرف رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - عیسی شاهدی پاپکیاده

آقای علی ذاکر زاده به وکالت از طرف مالكين عبارتند از امیر حسین ذاکر زاده و نیلوفر ذاکر زاده و ليلا بصیر یزدی هر یک مالک ١/٥ دانگ مشاع 
از ۶ دانگ به شماره وکالتنامه ۱۲۱۰۸ مورخ ١4٠٠/٠١/١4 دفتر خانه ۲۰۵ کرج و ضمنا از طرف خود ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده 
اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۸۷۳ متر مربع قطعه ۱۵ تفکیکی به شماره ۲۰۶ فرعی از ۳۶۴ اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۴ فرعی از اصلی مذكور واقع در اراضی گلستانک جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج که بر ابر گواهی حصر وراثت به 
شماره ۵۷۲ مورخ ١٣٦٦/٠٢/١4 شعبه ۶۹ دادگاه حقوقی ۲ تهران که به نام وراث على اكبر زارعی به نامهای محمود - حمید رضا - طاهره - زهرا 
- صغری - کبری همگی زارعی سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده سپس برابر سند قطعی به شماره ۱۰۷۷۵۳ مورخ ١٣٩٧/١٢/١٩ دفتر خانه 
۴۲۲ تهران به متقاضیان منتقل شده و سند به شماره چاپی ۷۵۴۳۹۱ الی ۷۵۴۳۹۴ و دفتر املاک الکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۱۰۵۷۰۰۰۲۲۴ الی 
۱۳۹۹۲۰۳۳۱۰۵۷۰۰۰٢۲۷ صادر و تسلیم گردیده است به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت 
نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه 

نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 84٠ف
از طرف سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٢ کرج - عباس صبوری

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک

 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

بازداشت رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت اشتهارد توسط اطلاعات سپاه
سپاه امام حسن مجتبی)ع( البرز اعلام کرد: سازمان اطلاعات سپاه امام حسن مجتبی علیه السلام البرز در 
راستای برخورد با مفاسد اقتصادی روز گذشته دوشنبه ۳۰ فروردین، رئیس اداره صمت شهرستان اشتهارد را 
به اتهامات مالی دستگیر نمود. این فرد به اتهام فساد مالی و اخلال در نظام اقتصادی کشور توسط پاسداران 

گمنام امام زمان )عج( در اطلاعات سپاه استان دستگیر شد.

مریم آقانوری

  نویسنده و خبرنگار
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ورزشی
با عرض تاثر و تالم فراوان درگذشت آقای محمود رضا مرتضوی نیا رییس  شعبه پیام 
و معاون پیشین شعبه بلوار هفت تیر بانک ملت  را خدمت جامعه بانکی استان البرز 

و مدافعان بی دفاع اقتصادی وخانواده محترمشان تسلیت  عرض مینمایم.
رضاگودرزی رئیس شعبه بلوار7تیر

ورزش طی یک سال و نیم گذشته نیمه تعطیل بود. این تعطیلی 
کم و بیش شامل حال ورزش اول نیز که رویدادها، مسابقات و 
اردوهای فراوان دارد شد. به عبارت دیگر از مجموع حدود بیست ماه 
حضور دبیر در راس فدراسیون بیشتر ایام آن در تعطیلی ناشی از 
کرونا سپری شده و تنها چند ماه شاهد برگزاری مسابقات، اردوهای 
آمادگی و برگزاری لیگ بودیم. با این وصف همین زمان کوتاه 
فعالیت کافی بود تا حاشیه های روز افزونی گریبان کشتی را بگیرد. 
حاشیه هایی که یک سر آن به فدراسیون ختم می شد و از این 
ناحیه نشات می گرفت و سر دیگر آن نیز پیامد همین اقدامات 
بود که تا به امروز نیز ادامه دارد. در واقع به تجربه ثابت شد هر 
اندازه فعالیت ها در کشتی بیشتر شود ضریب اتفاقات و رویدادهای 
لیگ،  مسابقات  آن  نمونه  بود.  دوچندان خواهد  نیز  نامتعارف 
افشاگری های اولیه، کشمکش با بانک پاسارگاد، دست اندرکاران 
فدراسیون گذشته، وزارت ورزش و کمیته المپیک و اخیرا نیز به 

قول خود رئیس فدراسیون مزدوران مورد ادعای وی بوده است!
تمام این موارد تنها بیانگر این حقیقت است که رئیس فدراسیون 
کشتی از علم سیاست ورزشی و دیپلماسی مربوط به این امر بی 
بهره و توجه لازم به جوانب امر ندارد. در غیر این صورت یقینا فرد 
بی حاشیه و صبوری چون صالحی امیری مجبور نمی شد با ادبیات 

تند او را مورد خطاب و انتقاد قرار دهد.
وقتی صالحی امیری می گوید دبیر از چند و چون بودجه بی اطلاع 
است و باید نزد خزانه دار خود این علم را بیاموزد) نقل به مضمون( 
در واقع تعریض می زند به فردی که سال ها مسئول بخش برنامه 
و بودجه کلانشهر تهران در شورای شهر بوده است! از نظر رئیس 
کمیته ملی المپیک اظهارات دبیر از پشتوانه منطقی برخوردار 
نیست و بیان آن از زبان رئیس فدراسیون تعجب برانگیز می نماید.
اینکه رئیس فدراسیون دو نفر آقا و خانم را که در حال حاضر 
مسئولیتی در کشتی و ورزش ایران ندارند مسئول ناکامی نماینده 

مورد نظر وی در انتخابات شورای کشتی آسیا قلمداد می کند 
مفهومی ندارد جز آنکه بپذیریم ایشان در مقام متولی ورزش اول 
با تمام امکاناتی که در اختیار دارد در برابر دو نفر یادشده ناتوان 
است! حال آنکه رئیس فدراسیون کشتی ایران باید از چنان اقتدار و 
توانایی برخوردار باشد که از ناحیه دو فرد عادی کوچکترین گزندی 
به وی نرسد. جای خوشحالی است که عملکرد دلاورمردان کشتی 
کشورمان در مسابقات گزینشی المپیک و قهرمانی آسیا چنان 
مقتدرانه بود که تمام حاشیه ها را تحت الشعاع  قرار داد و بر برخی 
بی تدبیری ها خط بطلان کشید وگرنه چه بسا کار بالاتر می گرفت 
و گفته ها و شنیده ها نقل محافل می شد. قهرمانان کشتی ما در 
میدان قاره ای نشان دادند جایگاهی بس فراتر از آسیا دارند و اگر 
ما نمی توانیم از این موقعیت و جایگاه در راستای تحکیم اقتدار 
در مرکز تصمیم گیری قاره ای و جهانی بهره مند شویم ناشی از 
ضعف عملکرد و برنامه ریزی خودمان است. تمام این اتفاقات و 
رخدادها به فاصله کمتر از سه ماه تا بازی های المپیک بر دست 
اندرکاران ذیربط نهیب می زند تا حد امکان  بذر آرامش و ثبات در 
میان جامعه کشتی و قهرمانان این ورزش بپاشند. به وظیفه خود 
عمل کنند و جای اینکه آرامش ذهنی ملی پوشان را بر هم بزنند، 

نزد آن ها امیدواری و انگیزه ایجاد کنند.
بله ما هم می دانیم کشتی بسیار بالاتر از نام های قهرمانان و مدال 
آوران است پس لااقل بیایید به خاطر کشتی هم که شده از حواشی 
زائد و غیر سازنده پرهیز کنیم و اجازه بدهیم ورزش اول در مسیری 
که پیش گرفته به حرکت خود ادامه دهد. مبادا پس از المپیک 
حسرت اقدامات انجام نشده و کارهایی که در پیشبرد آن ها غفلت 

ورزیدیم را بخوریم.

اهداف  از  نروژی منچستریونایتد  گونار سولسشر، سرمربی  اوله 
تیمش تا پایان فصل سخن گفت.
گذشته  روز  خود منچستریونایتد  خانه  در  شد  موفق 

به برتری دست یافته مقابل برنلی با نتیجه ١-٣ 
قهرمانی و شانس خود برای کسب  نایب 

را  برتر  لیگ 
یش  ا فز ا
در  دهد. 
بحبوحه 
و  اخبار 
در  شایعات 
سوپرلیگ  مورد 

اروپا، اوله گونار 
شد  مدعی  سولسشر 

خبری از این موضوع نداشته و تمرکزش معطوف به بازی یونایتد 
مقابل برنلی بوده است.

اوله گونار سولسشر گفت:»من امروز صبح مثل شما، اخبار و گمانه 
زنی ها را دیده و شنیده ام، بنابراین نمی توانم چیز خیلی زیادی در 
مورد این اخبار بگویم. تمرکز من فقط روی بازی یونایتد برابر برنلی 
بوده است و امروز اخبار خوبی از تیمم دریافت کردم. من این اخبار 
بررسی نکرده ام و فقط فکر کم روی مسابقه امروز بود. فقط باید 
متوجه شوم ببینم چه اتفاقی رخ داده و باشگاه در ادامه در مورد 

این اخبار نظر خواهد داد«.
اوله ادامه داد:»عملکرد میسون گرینوود در دیدار امروز فوق العاده 
بود و او دو گل بسیار خوب از جناح چپ وارد دروازه برنلی کرد. 
من احساس می کنم بهترین پست برای گرینوود او این است 
که در سمت راست آزادتر بوده و مقابل دروازه قرار بگیرد و امروز 
خود میسون این موضوع را ثابت کرد. هدف ما در ادامه فصل این 
است که فاتح یک جام شده و عنوان قهرمانی در لیگ اروپا را به 

دست بیاوریم«.
سولسشر در پایان گفت:»همچنین تمرکز ما روی دیدارهای 
پیش رو و کسب پیروزی در مسابقات تا پایان فصل است. ما 
همیشه گفته ایم که امسال باید پیشرفت داشته باشیم. تا امروز ما 
به اندازه فصل گذشته امتیاز کسب کرده ایم و در ادامه اگر امتیاز 
بیشتری بدست آوریم بهتر از فصل گذشته بوده و این خودش 

پیشرفت است«.

آقایان، کشتی را به حاشیه نکشانید!

»اوله گونار سولسشر«: 

هدف ما فتح لیگ اروپا است

»معاون وزیر ورزش« خبر داد:

آغاز ساخت خانه ورزش ویژه زنان

برگزاری تست نهایی شیرجه 
در آستانه اعزام به انتخابی المپیک

معاون وزیر ورزش و جوانان گفت: ساخت خانه ورزش 
و سالن اختصاصی ورزش زنان آغاز شد. در نشستی با 
مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی این 

موضوع پیگیری شد.
»مهین فرهادی زاد« روز گذشته با اعلام این خبر، افزود: 
وجود یک مجموعه اختصاصی نیاز اصلی بخش زنان 
ورزشکار است و در نشستی با مدیرعامل شرکت توسعه و 

نگهداری اماکن ورزشی این موضوع پیگیری شد.
وی اظهار داشت: امیدوارم که سال ۱۴۰۰ اعتبارات ورزش 
ردیف  که  چرا  باشد  داشته  توجهی  قابل  رشد  بانوان 
اعتبارات خاص بانوان را داریم و خوشبختانه امسال این 
ردیف احیاء شده است تا بتواند برنامه های ویژه ای را در 
این بخش حمایت کند.  اما در برنامه اعتبارات کلان 
وزارت ورزش هم برای بانوان در بخش های قهرمانی و 
همگانی در ردیف هایی به همین نام اعتبارات ویژه ای 

تخصیص داده شده است.
افزود: در  بانوان  امور  معاون وزیر ورزش و جوانان در 
حال حاضر فدراسیون های ورزشی از وجود نواب رئیس 
بانوان بهره مند هستند، اما اساسنامه جدیدی که برای 
فدراسیون های ورزشی تنظیم شد وجود نواب رئیس 
بانوان در کمیته های مختلف را قانونمند کرده است. 
منتظریم این اساسنامه تاییدیه نهایی را از مراجع مربوطه 
بگیرد تا در فدراسیون ها جاری و ساری شود و بخش 

بانوان از آن منتفع شود.
وی افزود: اهم فعالیت های امسال بخش بانوان روی 
حضور قدرتمند در المپیک و بازی های آسیایی ۲۰۲۲ 
برنامه ریزی شده است. امسال اولویت فعالیت هایمان 
در بخش قهرمانی حمایت از فدراسیون ها و ورزشکارانی 
است که سهمیه المپیک را گرفته اند، همچنین تقویت 
بانوانی که برای کسب سهمیه در رشته هایی تکواندو، 
در  بدمینتون تلاش می کنند،  و  قایقرانی، دوومیدانی 
دستور کار داریم، امیدوارم بتوانیم در بازی های المپیک 
پیش رو با ارتقاء کمی و کیفی حضور قدرتمندی را داشته 

باشیم.

معاون وزیر ورزش و جوانان در امور بانوان گفت: بانوان 
ورزشکار ایران سال آینده بازی های آسیایی را در پیش 
دارند هم اکنون با همکاری فدراسیون های ورزشی برای 
حضوری موفق در این مسابقات تدارکات لازم را درنظر 
گرفته ایم. خوشبختانه استان ها برای کسب سهم بیشتر 
از کادر ورزش که بتوانند در بازی های آسیایی سال آینده 
تیم های ملی را همراهی کنند تلاش می کنند و همچنین 
ورزشکاران  از  حمایت  برای  را  استان  داخل  ستادهای 
تشکیل داده اند، آن ها می خواهند از این ظرفیت و فضای 
بالقوه برای افزایش تعداد نفرات اعزامی به این رقابت ها 

استفاده کنند.
فرهادی زاد گفت: با همکاری معاونت ریاست جمهور 
در امور زنان و خانواده در خصوص آموزش ۲ هزار نیرو 
ارائه تمرینات ورزشی  و  به دانش سنجش  که مجهز 
برای افرادی که با ناهنجاری های قامتی روبرو هستند، 
تفاهم نامه ای امضاء کردیم، اجرای این طرح اواخر سال 
گذشته آغاز شد و قرار است اهم کار را نیمه اول امسال با 

سرعت بالاتری پیگیری کنیم.
مربیان  والیبال  مثل  رشته ها  از  برخی  در  افزود:  وی 
بسیار خوبی داریم، اما تیم ملی نیازمند اطلاعات به روز 
دنیاست و مربیان فعال ما برای رسیدن به آن ها نیازمند 
آموزش و کسب تجربه بیشتر هستند. در شرایط کنونی 
برای این که ورزشکاران تیم های ملی در رشته هایی 
والیبال و رشته های دیگر موفق شوند  مثل هندبال، 
نیازمند این هستیم که از مربیان زن توانمند کشورهای 
فردی  پیگیر  مربی  جذب  برای  کنیم.  استفاده  دیگر 
مناسبی با شرایط خودمان هستیم، در کنار آن برای 
از بین بردن این خلاء با همکاری کمیته ملی المپیک 
مربیان برتر را در رشته های ورزشی مختلف شناسایی و 
برای دیدن دوره های آموزشی سطح بالا و حرفه ای به 
کمپ های بین المللی اعزام می کنیم تا از این طریق 
بتوانند از آخرین اطلاعات دنیای مربیگری باخبر شوند 
و در آینده ای نزدیک سکان هدایت تیم های ملی را در 

دست بگیرند.

که شانس کسب سهمیه  ملی  تیم  روی  دو شیرجه 
المپیک را دارند، در حضور کمیته فنی تست آمادگی 

خواهند داد.
شنا،  فدراسیون  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
شیرجه و واترپلو، جام جهانی و انتخابی المپیک شیرجه 
که پیش از این به دلیل شیوع ویروس کرونا در کشور 
ژاپن لغو شده بود، با اعلام تاریخ مجدد توسط فدراسیون 
جهانی شنا از ۱۱ الی ۱۷ اردیبهشت سال جاری برگزار می 

شود.
با توجه به برگزاری این مسابقات، کمیته فنی شیرجه 

ایران در نظر دارد روز سه شنبه )۳۱ فروردین ۱۴۰۰( تست 
آمادگی از دو شیرجه روی تیم ملی برگزار کند.

از همین رو مجتبی ولی پور و حمید کریمی جهت 
ارزیابی توانایی فنی و شانس کسب سهمیه المپیک 
در روز سه شنبه با حضور اعضا کمیته فنی شیرجه به 
میزبانی استخر قهرمانی آزادی تمرینات و میزان آمادگی 

خود را به نمایش می گذارند.
لازم به ذکر است پس از تست ارزیابی در جلسه کمیته 
فنی برای حضور این دو شیرجه رو در مسابقات انتخابی 

المپیک تصمیم گیری خواهد شد.

دیدگاه
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آبی  به رنگ آسمان؛

استقلال قلع و قمع کنان به صدر رسید

لیگ قهرمانان آسیا

3 - 0

دیدار دو تیم استقلال ایران و الشرطه عراق در رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا با پیروزی پُرگل ۳ بر صفر شاگردان 

فرهاد مجیدی به پایان رسید.
از هفته دوم رقابت های لیگ قهرمانان آسیا، دو تیم 
استقلال ایران و الشرطه عراق به مصاف هم رفتند که 
این بازی در پایان با برتری ۳ بر صفر قهرمان دو دوره 

آسیا، به پایان رسید.
گل های شاگردان فرهاد مجیدی در استقلال را محمد 
نادری در دقیقه ۴۳، فرشید اسماعیلی در دقیقه ۵۵ و 

شیخ دیاباته در دقیقه ۶۵ به ثمر رساندند.
این پیروزی در شرایطی رقم خورد که شاگردان ایلیچ در 
تیم الشرطه، از دقیقه ۱۱ روی تکل محکم و خطرناک 
حسام کاظم روی فرشید اسماعیلی و اخراج  مدافع چپ 

تیم، ۱۰ نفره بازی کردند.
باتوجه به شرایط جدولی، حساسیت این دیدار بالا بود و 
سبک بازی الشرطه هم کار استقلال را سخت تر می کرد.

اما اخراج زودهنگام حسام کاظم، شیرازه نماینده عراق 
را بهم ریخت و استقلال با ده نفره شدن الشرطه صاحب 

توپ و میدان شد.
حملات استقلالی ها با دفاع چند لایه شاگردان ایلیچ به 

بن بست می خورد اما روی دید عالی فرشید اسماعیلی و پاس 
گل دیدنی مهدی قایدی، محمد نادری در محوطه جریمه 

صاحب توپ شد و توانست دورازه تیم عراقی را باز کند.
ارائه  با  فرهاد مجیدی  نیمه دوم، شاگردان  در شروع 
یک بازی هجومی، برتری خود را به الشرطه ای ها القا 
کردند و روی پاس گل هوشمندانه آرش رضاوند، فرشید 

اسماعیلی برای بار دوم دروازه عراقی ها باز شد.
اما در دقیقه ۶۵، گل سوم آبی ها هم به ثمر رسید، روی 
یک حمله دیگر، فرشید اسماعیلی با یک پاس خوب 
شیخ دیاباته در محوطه جریمه الشرطه صاحب موقعیت 
کرد و شوت این بازیکن درنهایت به گل سوم استقلال 

تبدیل شد.
آسیا،  قهرمانان  لیگ  رقابت های  فشردگی  به  باتوجه 
شاگردان مجیدی در این دیدار به آب و آتش نزدند و 

با یک بازی تمرینی، به برتری سه گله در این دیدار 
دست یافتند، این پیروزی در شرایطی رفم خورد که 
روی چند صحنه، آبی ها فرصت باز کردن دروازه الشرطه 
را هم داشتند اما با بدشانسی و بی دقتی، موقعیت های 

استقلالی ها یکی پس از دیگری از دست رفت.
فرشید اسماعیلی، مهدی قایدی، محمد نادری، آرش 
بهترین های  ریگی  مسعود  و  دیاباته  شیخ  رضاوند، 

استقلال در این دیدار بودند.
با نتیجه این دیدار، شاگردان مجیدی در استقلال با ۶ 
امتیاز در صدر جدول گروه C رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا قرار گرفتند،. الدحیل قطر هم با ۴ امتیاز در جایگاه 
دوم و الاهلی عربستان با یک امتیاز در رتبه سوم جای 
دارند، همچنین نماینده عراق، تیم الشرطه هم بدون 

امتیاز، قعر نشین جدول است.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی


